
Zpráva kurátora za rok 2024 

 

Milé sestry a milí bratři, 

jak se dívat na uplynulý rok 2024 z pohledu našeho sboru?  Myslím, že to byl rok úspěšný a 

vzhledem k dostavění a zprovoznění zvonice i přelomový.  Její stavba, započatá o rok dříve, 

pokračovala od pozdního jara přes léto, kdy se ji podařilo dokončit a zkolaudovat v týdnu 

před jejím slavnostním otevřením. Naplnilo se tak mnohaleté úsilí sboru. Zvuk našeho zvonu 

je důležitý pro každého z nás. 

V  loňském roce jsme pokračovali  i v údržbě našich budov. Díky br. Jakubovi Čapkovi byly 

dokončeny práce na opravě podlah se závěrečným vymalováním místností farního bytu. 

Velký kus práce jsme udělali i na farní zahradě a budeme v tom letos pokračovat. Rádi 

bychom ještě vymalovali kostel, popř. i přízemí fary včetně sborové místnosti.  Největší úkol, 

co nás teď v tomto směru čeká, je přeložení břidlicové krytiny na dolním kostele. Letos 

chceme zjistit finanční náklady a realizaci zahájit na jaře příštího roku. 

Bratr farář Petr Hudec ve své zprávě vzpomenul život sboru po duchovní stránce. Přidal 

mnohá poděkování bratřím a sestrám, kteří s provozem sboru aktivně pomáhají. Já se se 

svými díky všem jmenovaným připojuji a opět připomenu a děkuji sestře Rut Matějkové za 

její nenápadnou práci, ale s nápadným výsledkem, tj. každotýdenní květinovou výzdobu stolu 

Páně. 

Velké poděkování patří Petrovi a Abigail za precizní duchovní práci, kterou vedli sbor celým 

loňským rokem. Velká slova díků patří Abigail za starost a práci spojenou s celoročními 

pobyty rekreantů na faře, za organizaci bazaru, práci s dětmi a všechny ostatní drobnosti 

patřící ke sborovému životu. Raduji se a věřím, že všichni zakoušíme radost z nově 

příchozích členů a přátel sboru, z velké skupiny dětí, ze zvonice, ze všech našich akcí, 

z krásných vztahů v našem sborovém společenství i z prozatímní finanční soběstačnosti. Při 

tom musím konstatovat, že dobře funguje i staršovstvo, které budeme letos volit na dalších 

šest let. Já osobně děkuji a velice si vážím vaší práce, sestro Jano, Marie, Zuzko a Stáňo a 

bratři Víťo, Michale a Václave.  Skvěle nás vedl a usměrňoval předseda staršovstva náš bratr 

farář Petr – i jemu velice děkuji. 

Uplynulý rok opět ukázal,  jakým pokladem v dnešním rozbouřeném světě je pro nás náš sbor. 

Ať chrání nás Bůh, ať žehná nám Bůh, jenž v lásce celý svět chová… 

 

Jiří Kotas 

9. března 2025 

 

 


